



From the Principal's Desk

January 2024

First and foremost, Happy New Year and welcome back to the second half of our school year. Beginning a new year is often a time to reflect on where we have been, what we have accomplished and where we want to go in the future. Setting goals is one way to do this and as we begin a new semester, we will be introducing goal setting to our students. Through goal setting we hope to reinforce the problem-solving and decision-making skills that students need to be successful as students must take an active role in setting and attaining the goals they set either by themselves or as a class.

When students write goals, it requires them to examine their strengths and areas for growth and to take an active role in creating and monitoring the steps needed to attain their goal. To begin, students need to know what makes a good goal and thus will be introduced to the acronym SMART - specific, manageable, attainable, reasonable, timely. By following this acronym, they will hopefully be able to create a goal that they can accomplish.

Once they are familiar with the acronym, students will be taught the success criteria of goal setting which includes:

1. Creating the goal
2. Making a plan
3. Staying motivated
4. Monitoring and assessing progress
5. Making any necessary adjustments
6. Determining and celebrating success

Not only is goal setting a good way for students to take a more active role in the learning process, but it is also a way to build and reinforce self-esteem. Self-esteem is the feeling students have about their abilities and talents, and it helps them to persevere when things get hard. It also enables them to face their successes as well as their setbacks. Goal setting affords them the opportunity to analysis what they do well and what they need to improve or strengthen. It also provides opportunities for them to make good choices, to analyze their choices and to take a proactive role in their learning.



Throughout the month of January, we will be targeting goal setting as a major part of our lesson planning and delivery. Be sure to ask your children about the goal they have set and the steps they have created to attain it.

*Ms. Charmaine*



### Updates

#### **Parent Engagement Sessions**

Thanks to everyone who attended our parent engagement sessions. We as always appreciate your interest and on-going support.

#### **Semester One Report Cards**

Report cards for Quarter 2 will be sent home on Thursday, January 18<sup>th</sup>. A reminder that payment of fees must be up to date to receive your child's report.

#### **Parent Teacher Conferences**

Parent teacher conferences will be held on Sunday, January 21<sup>st</sup> from 7:30 am - 2:00 pm. Each conference will be 15 minutes in length. Request forms will be sent home on Monday, January 15<sup>th</sup> to be returned to the teacher after which a confirmation of time will be sent to you. Once again, we hope that you will make every effort to attend the conference to get an update on your child's progress and to share any insights. There will be no school for students on the 21<sup>st</sup>.

#### **Pajama Day**

We are bringing pajama day back by popular demand again this year. It will be held on Thursday, January 25<sup>th</sup>. Students are encouraged to wear their comfiest PJs as they engage in a variety of class activities. Teachers will be forwarding details as we approach the date.

#### **Student Recognitions**

Congratulations to the boys' handball team for doing such a great job representing our school at the Handball Festival held at KBS and to the coach, Mr. Sherif for his efforts.



# مدرسة الطموح ثنائية اللغة

## ASPIRE BILINGUAL SCHOOL

### Perfect Attendance

Congratulations to the students below who attained a perfect attendance record for the month of November. We appreciate your efforts and are proud of your achievement.

Asser Ramy	KG 2B	Deem Mohammad	Gr 1D
Leen Mubarak	KG 2B	Fahad Sultan	Gr 1D
Thamer Khaled	KG 2B	Abdulrahman Thamer	Gr 2B
Aljaze Ali	KG 2E	Albandari Khalaf	Gr 2B
Mariam Adel	KG 2E	Bader Nawaf	Gr 2B
Leen Mohammad	Gr 1A	Ghala Hasan	Gr 2B
Karma Samy	Gr 1A	Adeeb Abdullah	Gr 2C
Naser Bader	Gr 1A	Abdulrahman Mohammad	Gr 3A
Adel Fahad	Gr 1B	Ahmad Saud	Gr 3A
Muzn Muhanna	Gr 1B	Faisal Fahad	Gr 3A
Abdulaziz Salem	Gr 1D	Mohammad Eissa	Gr 3A
Abdullah Mohammad	Gr 1D	Wasan Jerman	Gr 3A



### Upcoming Events:

- Jan. 14 School Resumes
- Jan. 15 Conference Request Forms Sent
- Jan. 18 Report Cards Sent Home
- Jan. 21 Parent Teacher Conference
- Jan. 25 Pajama Day



### Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!



# مدرسة الطموح ثنائية اللغة

## ASPIRE BILINGUAL SCHOOL

يناير 2024

من مكتب المدير



قبل أي شيء، كل عام وأنتم بخير، ومرحباً بكم مرة أخرى في الفصل الثاني من العام الدراسي. غالباً ماتكون بداية العام الجديد وقتاً للتفكير في ما فعلنا وما أنجزنا، وإلى ماذا نريد أن نكون في المستقبل. يعد تحديد الأهداف إحدى طرق القيام بذلك، وعندما نبدأ فصلاً دراسياً جديداً، سنقوم بتحديد الأهداف لطلابنا. نأمل أن نعزز مهارات حل المشكلات واتخاذ القرارات التي يحتاجها الطلاب ليكونوا ناجحين في ذلك حيث يجب على الطلاب القيام بدور نشط في تحديد وتحقيق الأهداف التي حددها إما بشكل فردي أو كمجموعة.

عندما يكتب الطلاب الأهداف، فإن ذلك يساعدهم في تحديد نقاط القوة لديهم، مجالات النمو والقيام بدور نشط في إتخاذ ومراقبة الخطوات اللازمة لتحقيق هدفهم. وللبداً بذلك، يحتاج الطلاب إلى معرفة ما يجعل الهدف جيداً، وسنعرفهم بالاختصار SMART - وتعني محدد specific ،

وتعني مايمكن التحكم به manageable ، وتعني مايمكن تحقيقه attainable ، وتعني معقول reasonable وأخيراً وتعني في الوقت المناسب Timely. باتباع هذا الاختصار، نأمل أن يتمكنوا من إنشاء هدف يمكنهم تحقيقه.

بمجرد أن يتعرفوا على هذا الاختصار، سيتم تعليم الطلاب معايير النجاح في تحديد الأهداف والتي تشمل :

1. خلق الأهداف
2. وضع خطة
3. البقاء متحفزاً
4. رصد وتقييم التقدم
5. إجراء أي تعديلات ضرورية
6. تحديد النجاح والاحتفال به

أن تحديد الأهداف ليس فقط طريقة جيدة للطلاب للقيام بدور أكثر نشاطاً في عملية التعلم، ولكنه أيضاً وسيلة لبناء وتعزيز احترام الذات. واحترام الذات هو مشاعر الطلاب تجاه قدراتهم ومواهبهم، وهو ما يساعدهم على المثابرة عند استصعاب الأمور. كما أنها ماتمكنهم من مواجأة نجاحاتهم وانتكاساتهم. تحديد الأهداف يتيح لهم الفرصة لتحليل مايقومون به بشكل جيد وما يحتاجون إلى تحسينه أو تعزيزه. كما أنه يوفر لهم الفرص لاتخاذ خيارات جيدة، وتحليل خياراتهم والقيام بدور استباقي في تعلمهم.

طوال شهر يناير، سيكون تحديد الأهداف جزء رئيسي من تخطيط الدروس وتقديمها. تأكد من سؤال أطفالك عن الأهداف التي حددها والخطوات التي قاموا به لتحقيق هذه الأهداف.

الأستاذة شارمين





# مدرسة الطموح ثنائية اللغة

## ASPIRE BILINGUAL SCHOOL

تحديث



### جلسات مشاركة أولياء الأمور

شكراً لكل من حضر جلسات مشاركة أولياء الأمور. نحن نقدر دائماً اهتمامكم ودعمكم المستمر.

### بطاقات تقارير الفصل الأول

سيتم إرسال بطاقات التقارير للربع الثاني إلى المنزل يوم الخميس الموافق 18 يناير. للتذكير يجب دفع الرسوم المستحقة حتى تتمكن من استلام شهادة طفلك.

### اجتماع أولياء الأمور

سيتم عقد اجتماع أولياء الأمور والمعلمين يوم الأحد الموافق 21 يناير من الساعة 7:30 صباحاً حتى 2:00 ظهراً. وستكون مدة كل اجتماع 15 دقيقة. سيتم إرسال نماذج الطلب إلى المنزل يوم الاثنين 15 يناير لإعادتها إلى المعلم وبعد ذلك سيتم إرسال تأكيد بالوقت إليك. مرة أخرى، نأمل أن تبذلوا قصارى جهدكم لحضور الاجتماع للحصول على تحديث حول التقدم الذي أحرزته أطفالكم ومشاركة أي أفكار تخصصهم. كما سيكون يوم 21 يوم إجازة للطلاب.

### يوم البيجامة

سنقوم بإعادة يوم البيجامة بطلب كبير مرة أخرى هذا العام. والذي سيقام يوم الخميس 25 يناير. يتم تشجيع الطلاب على ارتداء البيجامات الأكثر راحة أثناء مشاركتهم في مجموعة متنوعة من الأنشطة في الفصل. سيقوم المعلمون بإرسال التفاصيل مع اقترابنا من التاريخ.

### تقدير الطلاب

تهانينا لفريق كرة اليد للبنين على قيامه بهذا العمل الرائع بتمثيل المدرسة في دوري كرة اليد الذي أقيم في مدرسة الكويت ثنائية اللغة وللمدرب الأستاذ شريف على جهوده.

### الحضور المثالي

تهانينا للطلاب المذكورة أسماءهم أدناه الذين حققوا حضوراً مثالياً لشهر نوفمبر. نقدر جهودكم ونفتخر بإنجازكم.

KG 2B	أسر رامي	Gr 1D	ديم محمد
KG 2B	لين مبارك	Gr 1D	فهد سلطان
KG 2B	ثامر خالد	Gr 2B	عبدالرحمن ثامر
KG 2E	الجازي علي	Gr 2B	البندري خلف
KG 2E	مريم عادل	Gr 2B	بدر نواف



# مدرسة الطموح ثنائية اللغة

## ASPIRE BILINGUAL SCHOOL

Gr 1A لين محمد  
Gr 1A كارما سامي  
Gr 1A ناصر بدر  
Gr 1B عادل فهد  
Gr 1B مزن مهنا  
Gr 1D عبدالعزيز سالم  
Gr 1D عبدالله محمد

Gr 2B غلا حسن  
Gr 2C أديب عبدالله  
Gr 3A عبدالرحمن محمد  
Gr 3A أحمد سعد  
Gr 3A فيصل فهد  
Gr 3A محمد عيسى  
Gr 3A وسن جيرمان

### الأحداث القادمة



يناير 14 – استئناف الدراسة

يناير 15 – إرسال ورقة طلب اجتماع أولياء الأمور

يناير 18 – توزيع تقارير الطلاب

يناير 21 – اجتماع أولياء الأمور

يناير 25 – يوم البيجامة



### الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيديو الخاصة بنا!